關於宏图德森

宏國德霖科技大學位於新北市土城區,擁有13公頃的綠意 校園,並由宏國關係事業於1978年接辦,提供強大企業資 源。學校建築設計融合綠建築概念,獲美國LEED金質獎, 與台北101同出自李祖原大師之手。本校與母企業宏國集團 合作,在建築、飯店、社會服務及文化教育四大領域,提 供學生豐富的業界實習機會,讓學習與職場無縫接軌。

本校設有三大學院十四個系所,推動「德霖品德教育」、 「善用宏國資源」、「務實致用教學」及「產學契合、在地 深耕」等特色發展,全面提升學生就業競爭力。我們致力 於培養具備專業技術、實務經驗與國際視野的優秀人才, 讓學生在學習與實踐中開創無限可能。

Hungkuo Delin University of Technology, located in Tucheng, New Taipei City, features a 13-hectare green campus. Established in 1978 under the Hungkuo Group's sponsorship, the university benefits from strong corporate resources and green building design, earning the U.S. LEED Gold certification.

The university offers rich internship opportunities in collaboration with Hungkuo Group in fields like architecture, hospitality, social services, and cultural education. With three colleges and fourteen departments, it focuses on practical teaching, industryacademic integration, and developing students' skills, experience, and global perspectives to enhance their career prospects.





學校合作的企業

























































宏國德霖科技大學

HUNGKUO DELIN UNIVERSITY OF TECHNOLOGY

僑生及港澳生來臺就學單獨招生

- 秋季班 -(Fall Semester)



校址: 236302新北市土城區青雲路380巷1號 ADDRESS: NO. 1, LANE 380, QINGYUN RD., TUCHENG DIST., NEW TAIPEI CITY 236302, TAIWAN (R.O.C.)

電話 PHONE: +886-2-22733567 #834 #837







●招生系別及招生名額

Academic Programs and Quotas

● 工程學院 COLLEGE OF ENGINEERING

1. 機械工程系

Dept. of Mechanical Engineering

2. 資訊工程系

Dept. of Computer Science and Information Technology

3. 電腦與通訊工程系

Dept. of Computer and Communication Engineering



多媒體智慧互動實驗室 MEDIA INTERACTION LAB

● 不動產學院 COLLEGE OF REAL ESTATE

1. 土木工程系

Dept. of Civil Engineering

2. 室內設計系

Dept. of Interior Design

3. 園藝系

Dept. of Horticulture



實習溫室

●餐旅學院 COLLEGE OF HOSPITALITY

1. 餐旅管理系

Dept. of Hospitality Management

2. 餐飲廚藝系

Dept. of Culinary Arts

3. 休閒事業管理系

Dept. of Leisure Business Management



飲料調製教室

● 不動產學院 COLLEGE OF REAL ESTATE

企業管理系

Department of Business Administration

將助學金

SCHOLARSHIPS



學雜費減免:

Tuition and Fees Reduction

大一: 學雜費半額獎學金。

Freshman Year: Scholarship for 50% of tuition &

miscellaneous fees.

大二: 學雜費減免四分之一。

Sophomore Year: Scholarship for 25% of tuition &

miscellaneous fees

更多獎助學金資訊請參考

學雜費收費標準(113學年度收費標准-僅供參考

Tuition and Fees (TWD)

Tuition and Fees for the 2024 Academic Year - For Reference Only

● 工程類別學系: Engineering departments 51,394 ~ 54,290

機械工程系、土木工程系、資訊工程系、室內設計系、電腦與通訊工程系。

Mechanical Engineering, Computer Science and Information Engineering, Computer and Information Engineering, Civil Engineering

● 商業類別學系: Business departments

45,471 ~ 47,325

休閒事業管理系、餐旅管理系、餐飲廚藝系、園藝系。 Leisure Business Management, Hospitality Management, Culinary ARTS, Horticulture

● 碩士班 Master Programs 50.000 (TWD)

● 住宿費: Accommodation fees

每學期 (Each semester) 13,000元 ~ 15,000元 (寒、暑假住宿費用另計,每日 100元)。

During the summer and winter breaks, a daily fee of NT\$100 is charged for students.



申請作業流程 APPLICATION PROCEDURE

確定申請資格及申請系別 Confirm application eligibility and the program to apply for

填寫入學申請表 <u>Fill out the</u> admission application form

準備申請需繳交表件 Prepare the required documents for application submission

> 提出申請 Submit the application

進行申請資格及入學審查 Application review

審查結果通知 Notification of the review result. 繳交表件:請參考本校簡

Submit documents: Please refer to the school's brochure.

採現場報名者,可將申請 表 件 親 送 本 校 國 際 處 辦 理。

For on-site registration, applicants may personally submit the application documents to the International Office of the school.

採電郵報名者,請將申請 表件掃描後寄至

For email registration, please scan and send the application documents to [email address].

minxy@mail.hdut.edu.tw